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Betreft: zienswijze Jan Gijzenkade 

Geachte commissieleden en wethouder, 

Hierbij de zienswijze van de wijkraad Dietsveld-Vogelbuurt op het V.O. Jan Gijzenkade. 

De wijkraad is het niet eens met dit V.O. Jan Gijzenkade. Wij zijn verbijsterd dat de wethouder dit aan 

de bewoners heeft durven presenteren. 

Gezien de inspraakreacties en de resultaten van de gehouden enquête met twee varianten; waarin 

97 % van de Jan Gijzenkade bewoners aangaf voor de variant Rode fietsstroken op de Rijbaan te zijn, 

is er maar een V.O. te bedenken en dat is de genoemde variant. Daarbij gaf u, leden van deze 

commissie, tijdens de bespreking van de startbrief, aan dat u het draagvlak van de bewoners het 

belangrijkste vindt. 

In 2011, de vorige participatieronde, bleef deze variant ook over. 

Na november 2011 gebeurde er echter niets. Het wegdek werd steeds slechter en pas in 2015 

hoorden we dat het Rioleringsproject Dietsveld en aanliggende Jan Gijzenkade voorbereid zou 

worden om dit keer wel te worden uitgevoerd. De eerste stakeholder in 2015 was de bewonersgroep 

van 2011, die aangaf nog steeds groot voorstander te zijn van de variant Rode fietsstroken op de 

Rijbaan. De wijkraad was hierbij aanwezig en was en is het met de bewoners eens. 

Deze variant kan uitgevoerd worden: alles wat in de projectbeschrijving staat, wordt uitgevoerd. 

“In de woonwijk Dietsveld wordt het riool vervangen. Trottoirs worden waar nodig hersteld en de 

verlichting wordt deels vervangen. De rijbaan van de Jan Gijzenkade en het onderliggende riool 

moeten worden vervangen. Ook wordt gekeken naar de mogelijkheid fietsvoorzieningen te 

realiseren”.  

 

Zo worden er fietsvoorzieningen worden aangebracht; er komen nl. fietsstroken van 1 meter 80 

breed. En wordt de rijbaan vervangen. 

De wijkraad vindt de veiligheid van bewoners, op de fiets, op de stoep en op de weg belangrijk en 

vindt dat door het aanbrengen van de beide rode fietsstroken, de fietser een eigen plek krijgt op de 

rijbaan, waardoor de veiligheid van fietsers verhoogd wordt. 



De versmalde stoep is met 2.20 meter nog breed genoeg voor de voetgangers om op te lopen en 

voor de kleine kinderen om op buiten te kunnen spelen. 

Doordat in deze variant de auto`s naast de stoep worden geparkeerd, blijft de voetganger 

gevrijwaard van scooters en fietsers die over de stoep kunnen uitwijken, wat in de andere variant wel 

mogelijk is. 

De rijweg is 3.40 meter breed en is goed te overzien om over te steken. N.B. De ondergrondse 

afvalcontainers staan aan de overkant, dus men moet wel geregeld over steken. 

Doordat de automobilisten en de fietsers op elkaar moeten letten, neemt de alertheid van de 

weggebruikers toe en neemt de snelheid van de automobilisten af, waardoor de veiligheid van de 

verkeersdeelnemers wordt verhoogt. Het shared space principe. Doordat de snelheid van de 

automobilisten afgeremd wordt, wordt de oversteekbaarheid gehandhaafd. 

 

In deze variant wordt ook het groen behouden. Er hoeven geen 23 bomen worden gekapt. 

Er komt geen kale kade, maar de hoofdbomenstructuur blijft intact. 

De bewoners van onze wijken zijn gehecht aan de bomen en de groenstrook waarin veel gewandeld 

wordt; ook door bewoners van de Indische buurt. Wij koesteren dit mooie stukje groen. Er zijn 

spontaan acties opgestart door buurtbewoners om te bomen te redden Er is bovendien 

geconstateerd ,tijdens de voorbereidingen van het groenstructuurplan, dat Dietsveld en Vogelbuurt 

groenarm zijn. Daarom is aktie Steenbreek 023 in onze wijk gestart om de wijk te vergroenen. 

Het bestemmingsplan is recent vastgesteld in juli, hierin heeft de strook langs de Jan Gijzenkade 

onveranderd de bestemming groen. De wijkraad vraagt zich dan ook af of er wel een fietspad in mag 

komen te liggen. 

Wij gaan ervan uit dat de wethouder haar fout inziet en dat dit V.O. geen D.O. wordt. 

En dat het D.O. de variant “Rode fietsstroken op de Rijbaan” wordt. 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Rina Stroo 
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